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Punkt 5 Nytt normalavtal förbåtklubbsarrenden
Vi yrkar återremisspågrund av att vi vill se en uträkning av
kostnaden förkommunen om man tar fram underlag förlov- och
tillståndsansökningar.Kommunen skulle eventuellt kunna erbjuda den
servicen om kostnaderna ärrimliga.

Dessutom vill vi att gatukostnaderna ska vara utredda innan hela
förslagetkan tas såatt det blir en helhetsbild förde båtklubbar som
berörsav gatukostnader.

Vi ska vara en attraktiv skärgårdskommun.Behandlingen av båtägare
i kommunen gagnar inte Tyresö.
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